
Styremøte nr.1/18 22.01.2019: 
• Oppsummering fra fjoråret 
• Planlegge årsmøte 
• Økonomi og priser 

Vi opprettholder modellen med økning av priser i f.t. indeksregulering. 
• Prosjekter – vann og avløp 

Styret stemmer for å gjennomføre VA-prosjektet og evt la hyttenaboer koble seg på 
senere. Vi setter dette i gang og orienterer årsmøtet. Henning tar rollen som prosjektleder. 
Vi engasjerer en entreprenør for jobben og tar sikte på å snekre toalettpåbygg selv. Vi 
legger rør til et minikjøkken oppe. 

• Vedlikehold 
Bommer, lys/strøm-påler - forøvrig ser vi på vedlikeholdsplanen. 

• Mudring og utbedring av vannkvalitet – skal vi engasjere oss i dette. 
Henning følger opp med Nærmiljøutvalget. 

• Roller i foreningen – vi bør forberede for å få inn yngre krefter som ønsker å bidra med 
referanse til det vi snakket om i fjor. 
Paal melder nye interesserte kandidater til valgkomitéen. 

• Paal kaller inn til årsmøte 1. mars og det settes opp et punkt til orientering om VA-
prosjektet. 

 


